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Prezydent Miasta Legnicy 

  Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie

W  związku  z  brakiem  zorganizowanego  w  tym  roku  Jarmarku  Świątecznego  w  Legnicy,
chciałbym  uzyskać  informacje  na  temat  przyczyn  tej  decyzji.  Proszę  o  udzielenie  odpowiedzi  na
poniższe pytania:

1. Powody Rezygnacji:  Dlaczego w bieżącym roku zdecydowano się zrezygnować z organizacji
Jarmarku Świątecznego w Legnicy? Czy istnieją konkretniejsze powody czy ograniczenia, które
wpłynęły na podjęcie tej decyzji?

2. Konsultacje  z  Mieszkańcami:  Czy  miasto  przeprowadziło  konsultacje  z  mieszkańcami  w
sprawie decyzji o braku organizacji Jarmarku Świątecznego? Jeśli tak, jakie były wyniki tych
konsultacji?

3. Przygotowania  na  Przyszłość:  Czy  istnieją  plany  bądź  inicjatywy,  które  mają  na  celu
przywrócenie  organizacji  Jarmarku  Świątecznego  w  kolejnych  latach?  Jeśli  tak,  w  jakim
kierunku te prace są skierowane?

Zależy mi na uzyskaniu jasności w sprawie tej  decyzji  oraz na zrozumieniu perspektyw na
przyszłość  w  kontekście  organizacji  tego  tradycyjnego  wydarzenia.  Dziękuję  za  poświęcony  czas  i
udzielenie odpowiedzi na te pytania.

Z poważaniem,

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
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